

Trip Coins Terms and Conditions

1. From May 22, 2023 until June 21, 2023 (both dates inclusive), new customers can use the invitation code "TRIP2000" to successfully open an account with Mox and spend at least of HKD2,000 with Mox Credit to get a reward of HKD2,000 worth of Trip Coins ("Invitation Code Promotion"). Please see "TRIP2000" Trip Coins Invitation Code Promotion Terms and Conditions for further details.
2. Trip Coins validity: valid for 6 months after redemption
3. Trip Coins redemption process:
 - (a) Click the hyperlink provided in the redemption email from Mox which will direct you to the redemption page.
 - (b) Fill in the input box with the Trip Coins redemption code provided in the redemption email from Mox and click the "Redeem" button to redeem your Trip Coins (if you are not logged in to your Trip.com account, you will be automatically directed to the Trip.com page where you can log in to your or sign up for a Trip.com account).
 - (c) After successful redemption, your Trip Coins can be viewed on Trip.com's website by clicking "Trip Coins" or in the mobile app by clicking "Account".
4. Notes:
 - (a) Each Trip.com account can be used to redeem Trip Coins for the Invitation Code Promotion once. Eligible customers must redeem their Trip Coins within 30 days following the day you receive the redemption email from Mox, after which time the customer will be deemed to have voluntarily forfeited the Trip Coins.

Trip Coins 兌換條款及細則

1. 由 2023 年 5 月 22 日至 2023 年 6 月 21 日 (包括首尾兩日), 新客戶可使用邀請碼【TRIP2000】成功與 Mox 開立賬戶及以 Mox Credit 消費滿港幣 2,000 元即可獲得與港幣 2,000 元等值的 Trip Coins 為獎勵 (「邀請碼推廣」)。詳情請參閱「TRIP2000」Trip Coins 邀請碼推廣條款及細則。
2. Trip Coins 使用有效期: 兌換後 6 個月內有效
3. Trip Coins 兌換流程:
 - (a) 點擊從 Mox 發送的兌換電郵中提供的連結以進入兌換頁面。
 - (b) 在輸入框內填寫從 Mox 發送的兌換電郵中提供的 Trip Coins 兌換碼並點擊立即兌換按鈕進行兌換 Trip Coins (若你未登錄你的 Trip.com 賬戶, 你將會被自動轉至 Trip.com 登錄頁面, 並進行登錄或註冊開通你的 Trip.com 賬戶)。
 - (c) 成功兌換後, 你的 Trip Coins 可於 Trip.com 的網站上點選「Trip Coins」或於應用程式內點選「帳戶」查看。
4. 注意事項:
 - (a) 每個 Trip.com 賬戶可用於兌換邀請碼推廣的 Trip Coins 一次, 符合條件的客戶需於獲取從 Mox 發送的兌換電郵當日及其後 30 日內兌換 Trip Coins, 過期則視為客戶自願放棄 Trip Coins。

(b) Each redemption code can only be used once, and each customer must keep any rewards including redemption codes received in connection with the Invitation Code Promotion in a safe place, and must not transfer, sell or disclose the redemption code information to others, nor exchange or convert them into any other benefits or rights, and any risks and losses arising therefrom shall be borne by the user.

5. Rules for the use of Trip Coins:

(a) Process to check Trip Coins: Click on "Trip Coins" on Trip.com's website or go to "Account" in the mobile app to view the amount of Trip Coins you have accumulated.

(b) How to use Trip Coins: You can use Trip Coins to pay for prepaid orders and enjoy instant discounts. For example, using 100 Trip Coins will save you approximately USD1. Trip Coins do not apply to specific types of special orders. To check if Trip Coins are available for your order, please refer to the booking page.

6. We have the right to change any time or date in these terms and conditions at any time at our absolute discretion.

Last updated: 22 May 2023

(b) 每個兌換碼僅可使用一次，每個客戶需妥善保管就邀請碼推廣領取之任何獎賞包括兌換碼，不可向他人轉讓、出售、透漏兌換碼資訊，也不得交換或轉換為任何其他利益或權利，因此產生的風險及損失由客戶自行承擔。

5. Trip Coins 使用規則：

(a) Trip Coins 查看路徑：於 Trip.com 的網站上點選「Trip Coins」或於應用程式內前往「帳戶」，查看你所累積之 Trip Coins 數量。

(b) 如何使用 Trip Coins：你可使用 Trip Coins 作預付訂單付款，享有即時優惠。以使用 100 Trip Coins 為例，可為訂單節省約 1 美元。Trip Coins 並不適用於指定類型之特別訂單。如欲查看你的訂單是否可使用 Trip Coins，請參考預訂頁面。

6. 我們有絕對酌情權隨時更改本條款及細則內任何其他時間或日期。

最後更新日期: 2023 年 5 月 22 日